
Poznámka k bodu 2

Obvykle se nedoporučuje plošné stanovení limitů na organické polutanty. U klasických kompostů
se nevyskytují, takže je není potřeba sledovat. Naopak u kompostů z kalů takovéto podezření je a
sledovat by se měly.  Doporučuji tedy sledovat PCB nebo jiné organické polutanty pouze při
podezření na výskyt. Musíme si uvedomit, že analýzy organických polutantů jsou velmi drahé.


